
 

Eldrerådet 

  

Fagskoleutdanning for aktivitører 
Eldrerådet mottok i desember en henvendelse fra en pensjonert aktivitør som var bekymret 
for at det ikke lenger utdannes aktivitører i Hordaland og at dette betyr at det blir 
vanskeligere å rekruttere aktivitører i fremtiden.  
 
Eldrerådet er kjent med at byrådsavdelingen tidligere har vurdert å tilby en fagskoleutdanning 
som aktivitør, som ville gjøre det mulig for helsefagarbeidere og andre som er interessert å ta 
en videreutdanning som både vil være faglig utviklende for den enkelte og nyttig for den 
institusjonen de arbeider på. 
 
Eldrerådet behandlet saken i møte 9. januar, sak 12/19 og fattet følgende vedtak:  
 
Eldrerådet ber om at Bergen kommune tar opp igjen planen om en fagskoleutdanning 
som aktivitør og gir dette tilbudet.  
 
 
Med hilsen 
Eldrerådet 
 
 
Inger Johanne Knudsen - leder 
  
 
Dokumentet er godkjent elektronisk. 
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